
Bestyrelsesmøde den 28. januar 2019  
Bredballe Strand Beboerforening 

  hos Ole Harrit  

Deltagere: 
Hele bestyrelsen var til stede bortset fra Susanne Schau, Torben Christensen og Carsten Morten-
sen. 

Dagsorden: 

1. Lars Kastberg Vejle Kommune deltog i mødet og forklarede nærmere om reglerne for lokalråd, 
ligesom der var lejlighed til at stille spørgsmål. 
Efter at han forlod mødet, diskuterede bestyrelsen sagen, og der var enighed om, at man skulle 
ansøge om at få status som lokalråd. 
Der skulle i den forbindelse foretages ganske få rettelser i vores gældende vedtægter, hvilket 
skulle vedtages på en generalforsamling. 

2. Ole oplyste i relation til parkering på cykelstriben, at det nu viser sig, at der skal cykelsymbo-
ler på striben, for at der kan være gyldigt parkeringsforbud. Sagen er under behandling hos 
kommunen. 

3. Ingrid oplyste, at der vedrørende projektet mellem 2. tunnel og Selsbjergvej mangler slidlag, 
reflekser og beplantning, samt at 2 chikaner ikke er lavet korrekt. 

4. Ole havde deltaget i mødet med C. Melson.  Det aftaltes, at der skal opstilles 2 midlertidige 
chikaner mellem 2. tunnel og Selsbjergvej. Først når Vejle Spildevand giver grønt lys, kan der 
laves endelige chikaner. 

Med hensyn til opgradering af 2 chikaner mellem 1. og 2. tunnel forsøges at skaffe en admini-
strativ bevilling hertil, så dette arbejde kan færdiggøres snarest.  

5. Næste ordinære generalforsamling blev fastlagt til mandag den 11. marts 2019 klokken 19.30  
i Sognegården. Henning har reserveret lokalerne.  

Det aftaltes, at Henning laver indkaldelse til generalforsamlingen, og sætter det i Ugeavisen. 
Indkaldelsen sendes til Lene og Ingrid, som sørger for indkaldelse af medlemmerne.  

 På valg er Lene og Susanne, som vi forventer genopstiller samt Carsten, som udtræder. 

Referat: Henning


